



2024-2025 MCI International Student Registration Form

295 Main Street, Pittsfield, ME 04965 Tel: 207-487-4453

www.mci-school.org

Applying For Grade 申請年級_____ Applying For School Year 申請年份_____

Student Information 學生資訊

First Name 名_____ Last Name 姓_____

Street Address 住址 1_____

Street Address 住址 2_____

City 城市_____ Country 國家_____ Postal Code 郵遞區號_____

Cell Phone 手機_____ Home Phone 家電_____

Email 電子信箱_____

Gender Identity: ☐ Male 男 ☐ Female 女

Date of Birth 生日: 月 / 日 / 西元年 (MM/DD/YYYY)

Parent/Guardian 1 Information 父母或監護人 1

First Name 名_____ Last Name 姓_____

Street Address 住址 1_____

Street Address 住址 2_____

City 城市_____ Country 國家_____ Postal Code 郵遞區號_____

Cell Phone 手機_____ Work Phone 工作電話_____

Email 電子信箱_____

Gender Identity: ☐ Male 男 ☐ Female 女 Date of Birth : 日 / 月 / 年



2024-2025 MCI International Student Registration Form

295 Main Street, Pittsfield, ME 04965 Tel: 207-487-4453

www.mci-school.org

Parent/Guardian 2 Information 父母或監護人 2

First Name 名 _____ Last Name 姓 _____

Street Address 住址 1 _____

Street Address 住址 2 _____

City 城市 _____ Country 國家 _____ Postal Code 郵遞區號 _____

Cell Phone 手機 _____ Work Phone 工作電話 _____

Email 電子信箱 _____

Gender Identity: ☐ Male 男 ☐ Female 女 Date of Birth : 日 / 月 / 年

Required Signatures 簽名

1 Parent/Guardian Signature 父母或監護人 _____ Date 日期 _____

Please submit the signed form to Lincoln Education, MCI's representative in Taiwan.

Email: education@lincoln.com.tw

Refund Policy: Students who suspend or withdraw from the program at any point during the school year will not receive a refund. Students who suspend their studies during the first semester with an official approval by the sister school due to a valid reason (e.g. serious and persistent health problems, disability, bereavement) are able to continue their studies at the start of the second semester of the same school year; academic failure is not considered a valid reason.

If a student withdraws after having paid the next school year's tuition (due on June 5 prior to the start of the new academic year), they will not receive a refund. The only exception will be made for major medical events that prohibit online study; students will be required to provide medical documentation.

Important: The option to defer participation in the summer camp until after the completion of Grade 12 will not be offered. In the absence of extraordinary pandemic-related circumstances, students are required to participate in the summer program in the USA at some point between the completion of Grade 10 and before entering Grade 12.

退款政策：學年期間內任何時間提出暫停或退出課程的學生將不會收到退款。因正當理由（如嚴重且持續的健康問題、殘疾、喪親之痛）而在第一學期休學的學生，經MCI姐妹學校正式批准，可以在同一學年第二學期開始時繼續學業。如果是成績不合格將不被視為暫停或退出課程的正當理由。

如果學生在支付下一學年的學費（新學年開始前的 6 月 5 日到期）後提出退費，學生將不會收到退款。唯一符合退費的理由是因為重大醫療事件；會需要學生提供相關重大傷病醫療證明文件。

重要提示：我們沒有提供學生把參加夏令營的課程延遲在 12 年級完成之後辦理的選項。在沒有與大型流行疾病相關的特殊情況的情況下，學生必須在 10 年級結束或進入 12 年級前的某個暑假時參加一次性的美國MCI暑期課程。